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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor fejezik be a gödöllői Török Ignác Gimnázium 
felújítását, és ki a felelős a kialakult helyzetért?" 

Tisztelt Miniszter úr!

A nyár közepén kezdődött el a gödöllői Török Ignác Gimnázium felújítása, amit a tanévkezdésre 
nem fejeztek be. A felújítás folyamata, és a diákok helyzete hatalmas botrányt okozott, az országos 
sajtót is bejárta ennek a hír. Az azbeszt tartalmú pala bontása közben a diákok bent ültek a 
tanteremben, miközben a munkások védőruhában dolgoztak a tetőn. Ezután pedig több napos eső 
következett. Mivel tető egyáltalán nincs, a falak mindenhol leáztak, a konyha teljesen szétázott, a 
falból kilógnak a dugaljok, a tantermekbe beesik az eső és áll a víz, potyog a vakolat és nincs fűtés, 
se áram. Az állandó nedvesség és nagy mennyiségű csapadék miatt mindenhol penészesek a falak. 
Az iskola vezetése kérte az online oktatás lehetőségét, de Önök ezt nem tették lehetővé. A diákok a 
mai napon kivonultak az épületből.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Ki engedélyezte, hogy a diákok személyes jelenléte mellett bontsák a tetőt, amely azbeszt 
tartalmú?

• Ki vállalja a felelősséget mindezért?
• Önök szerint alkalmas a leázott falú, pocsolyákkal teli tanterem a jelenléti oktatásra?
• Miért nem tanulhatnak a diákok online módon, amíg a felújítás tart és se fűtés, se áram 

sincs az épületben?
• A falból kilógnak a dugaljok, amik rendkívül veszélyesek, a leázott fal mellett különösen. 

Ki vállalja a felelősséget egy tragédia esetén?
• Mikor fejezik be a gimnázium teljeskörű felújítását?
• A leázott és a rengeteg eső miatt áramtalanított konyha, nem csak a Török Ignác 

Gimnáziumba járó 730 gödöllői és környékbeli diákot, de további négy iskola diákjait is 
ellátja étellel. Mikorra várható, hogy a konyha nem fog beázni és újra lehet ételt készíteni?

Miniszter Úr!



 
Hogyan történet meg ilyesmi Magyarországon, és mi lesz ennek a következménye?

Válaszát előre is köszönöm.

üdvözlettel,

dr. Keresztes László Lóránt
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